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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
          

Številka: 900-5/2018 
Datum: 27. 9. 2018 

 
    OSNUTEK  
 
ZAPISNIK 

31. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 26. septembra 2018, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Mija Benedičič, Miran Candellari, Milan Dragan, Mirko Gliha, Štefanija 
Gliha, mag. Gregor Kaplan, Boštjan Kastigar (od 2. točke dalje), Franci 
Kepa, dr. Jože Korbar (prišel ob 16.08 uri), Brigita Murn, Franci Ostanek, 
Mateja Povhe, Špela Smuk (odšla ob 18.44 uri), Stanislav Šlajpah (prišel 
ob 16.05 uri), Alojz Špec, Nataša Verbič, Branko Veselič, Nino Zajc in 
Marija Zupančič 

  

Odsotni člani: Matija Hočevar, mag. David Klarič  
  

Ostali prisotni: • Janez Pirc, direktor Občinske uprave  
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja odd. za 

okolje, prostor in infrastrukturo, Žiga Zaplotnik, vodja odd. za družbene 
in gospodarske dejavnosti, mag. Klavdija Tahan in Vanda Zadnik, 
pravnici in Andreja Perc, zapisnikarica 

• Boštjan Kovič, predsednik Občinske volilne komisije (odšel ob 16.10 
uri)  

• Stane Peruš, predsednik stranke DeSUS 
• predstavnik medijev (Rok Nose, Dolenjski list) 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel s 31. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Alojzij Kastelic je člane Občinskega sveta najprej pozval k podaji predlogov za umik 
točk s predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal predlagani  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 30. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 6. 6. 2018 in 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 25. 7. 2018 
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2. Potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje 
3. Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje   
4. Predlog Odloka o turistični in promocijski taksi v občini Trebnje – skrajšani 

postopek  
5. Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 

razvojnih programov  
6. Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – področje športa  
7. Predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v 

občini Trebnje v letu 2018 
8. Predlog Sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Glasilu 

občanov«, za predstavitev kandidatov ter njihovih programov za lokalne volitve v 
občini Trebnje v letu 2018 

9. Uskladitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 
10. Soglasje za ustanovitev (odprtje) nove lekarne javnega zavoda Dolenjske lekarne 

Novo mesto p. o. v mestu Trebnje  
11. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu 
razpolaganja za parceli št. 631/3 in 631/4, obe  k.o. Roje 

b) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Knežja vas-naselje 
Luža 

c) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra, odločanje o pravnem poslu 
razpolaganja za parceli št. 1149/8 in 1148/5 in odločanje o pridobitvi statusa 
gjd za parcelo 56/6, vse  k.o. Ševnica 

d) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Štefan-Rožni vrh 
e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Mali Videm in k.o. 

Dolga Njiva 
f) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Čatež-naselje 

Sejenice 
g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo 2865/2 k.o. Knežja vas 
h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 1324/10, 

k.o. 1424 Štefan 
i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 384/89 k.o. 

1433 Sela pri Šumberku 
j) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 609/4 in 

609/5 k.o. Češnjevek 
12. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2018 
13. Predlog Investicijskega programa (IP) za »Industrijsko cono Trebnje – 2. faza 
14. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: CIK Trebnje - dvigalo  
15. Predlog Novelacije št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

»Večnamensko igrišče z umetno travnato površino – Cviblje« 
16. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova 

športnega igrišča OŠ Veliki Gaber« 
17. Seznanitev z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Izgradnja 

garažne hiše pri novem kulturnem domu Trebnje in Investicijskim programom (IP) 
Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem domu Trebnje 

18. Seznanitev s Sklepi za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve  
19. Odgovori na svetniška vprašanja  
20. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
21. Vprašanja in pobude članov sveta 
  

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 16 
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ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Dnevni red je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 30. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 6. 6. 2018 in 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 25. 7. 2018 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 30. redne seje OS, ki je bila dne 6. 6. 
2018 in zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 25. 7. 2018.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 30. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 6. 6. 2018 in zapisnik 
4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 25. 7. 2018, se sprejmeta in 
potrdita. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje 
 
G. Kovič, predsednik Občinske volilne komisije je podal obrazložitev predloga gradiva.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja  
SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje nadomestni mandat v Občinskem svetu 
Občine Trebnje Boštjanu Kastigarju, roj. 15. 11. 1977, stan. Preska pri Dobrniču 
23, 8211 Dobrnič.  
 

II. Nadomestnemu članu se izteče mandat hkrati z iztekom mandata Občinskemu 
svetu.  

  
 

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 
Župan Alojzij Kastelic je novemu članu Občinskega sveta, g. Boštjanu Kastigarju čestital za 
potrditev mandata in ga povabil, da zasede svoje mesto v Občinskem svetu.  
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G. Boštjan Kastigar se je ob 16.10 uri prevzel funkcijo občinskega svetnika in od takrat naprej 
je bilo na seji prisotnih 19 članov Občinskega sveta.  
 
G. Kaplan je povedal, da podpira nadomestnega člana in da je tudi on postal član Občinskega 
sveta, kot nadomestni član. Menjave v Občinskem svetu so lahko različne, in ko se ljudje 
odločijo, da vstopajo v politiko, vstopajo zaradi različnih vzgibov, razmišljanj, prepričanj, da 
bodo lahko storili nekaj dobrega. Glede na zadnji sklic Občinskega sveta ga čudi, da so bili 
edini dve menjavi narejeni na tak način, da je nekdo kot izvoljen predstavnik ljudstva, potem 
preskočil na delo na občini, kar pa je vzorec, ki naj se ga v bodoče ne bomo več posluževali.  
Novo izvoljenemu članu Občinskega sveta je izrekel dobrodošlico.  
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje   
 
G. Candellari, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, 
da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da poda pozitivno mnenje k imenovanju direktorice 
Mateje Ribič za direktorico Doma starejših občanov Trebnje.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje podaja pozitivno mnenje k imenovanju direktorice Mateje 
Ribič za direktorico Doma starejših občanov Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o turistični in promocijski taksi v občini Trebnje – skrajšani 
postopek 

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o turistični in promocijski taksi v občini Trebnje, je podal 
vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, g. Zaplotnik.   
Povedal je, da je Državni zbor Republike Slovenije na 38. redni seji sprejel novelo Zakona o 
spodbujanju razvoja turizma, ki je stopil v veljavo s 15. marcem 2018.  
Navedel je ključne spremembe za občine, ki so: 
- občine lahko po novem določijo turistično takso v znesku do 2,5 EUR, 
- nabor oprostitev plačila turistične takse se je v zakonu zmanjšal in tako dopušča občinam, 
da v svojih predpisih, skladno z lokalnimi turističnimi politikami, strategijami in posebnostmi 
določijo osebe, ki so v celoti ali delno oproščene plačila, 
- novost je tudi promocijska taksa, ki se obračuna poleg turistične takse in znaša 25% zneska 
turistične takse.  
Postopek pobiranja in odvajanja promocijske takse začne veljati 1. januarja 2019. 
Turistična taksa se bo znižala iz dosedanje vrednosti 1,15 EUR na 1,12 EUR, vendar bo 
skupna vrednost ob prištetju promocijske takse, ki znaša 25% vrednosti turistične takse 
(0,28 EUR) višja za 0,25 EUR. Torej bo skupna vrednost obeh taks znaša 1,40 EUR. 
Promocijska taksa je namenjena dodatnemu sofinanciranju Slovenske turistične organizacije 
(STO). Občna bo morala prejeto promocijsko takso, v osmih dneh po prejemu vseh 



5 
 

promocijskih taks za pretekli mesec, prenakazati na poseben račun Slovenske turistične 
organizacije. 
Predlaga se, da se na isti seji opravita obe obravnavi predloga Odloka o turistični in promocijski 
taksi v Občini Trebnje. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene in gospodarske dejavnosti je povedala, da Odbor 
predlaga Občinskemu svetu sprejem Odloka po skrajšanem postopku.  
 
V razpravi je ga. Smuk pojasnila, da je turistična taksa razlika, ki ostane v občini in so 
namenska sredstva. To so sredstva, ki jih hotelirji, vsi ki imajo prenočišča, turistične kmetije, 
zaračunajo gostu in za občino, ki ta sredstva prejme namenska sredstva, ki so namenjena 
promociji in razvoju turizma. Glede na to, da sama dela v turizmu in sodeluje z ponudniki, se ji 
zdi, da je ta bera skromna, pravne osebe pa so nezadovoljne s to porabo.  
Navedla je primer Avstrije in povedala, da nikomur ne pade na pamet, da ne bi odvedel 
turistične takse, zato ker ve, da občina zelo dobro dela na promociji in da bodo ta sredstva 
uporabljena za označevalne table, za kvalitetne digitalne prospekte…Tu je apelirala, da se 
nekaj sredstev doda in se jih začne uporabljati v dialogu s turističnimi subjekti, ki delujejo na 
tem področju.  
 
Župan je odgovoril, da se je meseca marca vzpostavila prijava gostov preko Ajpesa in s to 
vzpostavitvijo je zadeva nekoliko boljša in da so bili pred to prijavo zabeleženi minorno nizki 
zneski.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja, volitve in imenovanja je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem Odloka po skrajšanem postopku.  
 
Tudi g. Kaplan je poudaril, da so ta sredstva namenska in jih mora Občina prvenstveno 
namenjati promociji in reklamiranju turizma, turističnih storitev, ponudb, prepoznavnosti.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o turistični in promocijski taksi 
v občini Trebnje po skrajšanem postopku. 

 
 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 
 

Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednji  
SKLEP:  
Sprejme se predlog Odloka o turistični in promocijski taksi v občini Trebnje. 

 
 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 
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 K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov  

 
Uvodno obrazložitev sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov je podal g. Pirc, direktor Občinske uprave.  
Povedal je, da glede na to, da se približuje zimska sezona 2018/2019 in da obstoječa sredstva 
ne zadoščajo več niti za redno letno vzdrževanje, je potrebno zagotoviti dodatna sredstva. 
S predlagano prerazporeditvijo sredstev se bo upravljanje in tekoče vzdrževanje lokalnih cest 
(letno in zimsko) lahko izvajalo. 
Prav tako se predlaga prerazporeditev sredstev za Nogometni klub Trebnje, da bo lahko 
izvedel nabavo dresov in opreme.  
Vedno več je otrok, ki so vključeni v zasebne vrtce, ki prav tako izpolnjujejo pogoje za 
financiranje, kar je dodaten razlog, da sredstva na navedeni proračunski postavki ne 
zadoščajo. S predlagano prerazporeditvijo sredstev se bo dejavnost javnih vrtcev izven občine 
in dejavnost zasebnih vrtcev lahko izvajala.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Na podlagi 9. in 12. člena Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 se sprejme 
sklep o prerazporeditvi pravic porabe:  

• znotraj področja proračunske porabe 13 med podprogramom 13029006 
Investicijsko vzdrževanje in gradnja državnih cest ter podprogramom 13029001 
Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest (PP 13018 in 13001) ter o 
uskladitvi projekta iz načrta razvojnih programov (OB130-17-0018: Ureditev 
sredinskih otokov v krožnih križiščih),  

• znotraj podprograma 18059001 Programi športa (PP 18083 in 18082) ter  
• znotraj podprograma 19029001 Vrtci (PP 19004 in 19002) ter o uskladitvi projekta 

iz načrta razvojnih programov (OB130-17-0028: Vrtec Veliki Gaber).  
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 
ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – področje športa  
 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, 
g. Zaplotnik in povedal, da so sredstva v proračunu bila planirana sorazmerno, glede na prejeta 
sredstva po javnem razpisu iz leta 2017 – s sklepom Občinskega sveta št. 900-2/2018, z dne 
12. 4. 2018 so se planirana sredstva v višini 124.150,00 EUR, na podlagi meril in kriterijev in 
ob upoštevanju višine financiranja v preteklem letu ter predvidenem povečanju obsega 
programa, razdelila med Rokometni klub Trebnje (80.000,00 EUR) in Nogometni klub Trebnje 
(44.150,00 EUR). Z rebalansom II so bila sredstva povečana za 13.000,00 EUR za namen 
poplačila dolga do OŠ Trebnje ter s sklepom Občinskega sveta št 900-3/2018, z dne 7. 6. 2018 
razdeljena med Rokometni klub Trebnje (10.000,00 EUR) in Nogometni klub Trebnje (3.000,00 
EUR). Nogometni klub Trebnje je posredoval prošnjo za dodatna sredstva za namen nabave 
dresov in opreme za nove ženske selekcije in eno moško selekcijo. 
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Z dodatnimi sredstvi v višini 6.000,00 EUR bo Nogometni klub Trebnje izvedel nakup dresov 
in opreme. 
 
V razpravi je g. Zajc izpostavil, da se je v tem mandatu finančno vlagalo v določene športe, 
drugi športi pa so dobili bistveno manj. Izpostavil je lastništvo kluba, zanimalo ga je ali je v 
preteklosti kakšen klub že izrazil podobno prošnjo, za nakup športnih dresov.  
 
Župan je odgovoril, da se sredstva zagotavlja s sprejetim Letnim programom športa, vendar 
gre za izjemno povečano število tekmovalk, kar ni bilo pričakovati in zaradi tega je gradivo v 
obravnavi. Potrebno se je zavedati, da če nekdo premakne 400 otrok, potem ga je potrebno 
podpreti, in dokler bo fitnes indeks tak kot je v občini Trebnje, je to napredek in ga je potrebno 
prepoznati in podpreti. Tak ukrep je izjema, občina poskuša v težki situaciji pomagati klubu.  
Spomnil je tudi na Strelsko društvo, ki je podhranjeno, kulturne skupine so odšle na Ohrid, kjer 
so predstavljale Slovenijo, Občina je prisluhnila in omogočila ljudem sodelovanje, gibanje oz. 
neke zdrave aktivnosti, ne glede za katero področje gre. Na županu in Občinskemu svetu je, 
da to prepozna, to pa ne sme postati vsakdanja zadeva.  
 
Ga. Smuk je pojasnila, da Nogometni klub nima lastnika, to je društvo, neprofitna organizacija, 
ki ima s 14 selekcijami 120.000 EUR stroškov letno in če klub pridobi sponzorja za 10.000 
EUR, sponzor želi, da je v imenu kluba njegovo ime, je pojasnila.  
Pet let nazaj je bila Občina Trebnje, poleg Občine Osilnica najbolj podhranjena občina na 
področju športa, kar pomeni, da se zadnjih 20 let ni vlagalo nič.  
V zadnjem mandatu se je vložilo veliko v šport, vendar se je s tem saniralo oz. popravljalo 
manjko. V Športnem parku Trebnje trenirajo atleti, mažorete, igrajo košarko, trenirajo mali 
nogometaši in še cel kup društev vadi na igrišču, za Osnovno šolo Trebnje pa je tudi pridobitev, 
saj kakovostno izvajajo športni pouk.   
Pojasnila je še, da je Občina Trebnje v letošnjem letu dodelila Nogometnemu klubu Trebnje 
točno polovico sredstev, kot jih je dodelila Občina Ivančna Gorica svojemu klubu, ki ima že 
daljšo zgodovino, z enakim številom članov.  
 
Župan je dodatno pojasnil, da se vadbe v parku izvajajo individualno in organizirano.. Če bi 
želeli posamezniki na igrišču igrati nogomet, je dobro, da se vključijo v Nogometni klub in tam 
trenirajo. Dejstvo je, da se mladi morajo gibati, v naši sredini fitnes indeks ni dober in zaradi 
tega je vsaka taka pobuda dobra. 
 
Tudi g. Kaplan je povedal, da je bilo na skupščini kluba predstavljeno financiranje, 1/3 
predstavljajo vadnine, 1/3 je pridobljena s strani Občine, 1/3 pa naj bi se zagotavljala s sredstvi 
sponzorjev. Dejal je, da nima nič proti, če kakšen trebanjski podjetnik sofinancira klub. Povedal 
je, da je težava drugje, klub operira s številko 400 otrok. Teh 400 otrok se navadno pojavlja 
povsod, pri nogometu, rokometu, na badmintonu in skokih na Mirni, pa še kje drugje. S tem se 
ne doseže vse generacije, ki bi bila nujno potrebna, da se jo spravi v gibanje. Drugi problem 
je, da so različne selekcije številčno različno obravnavane. Nekateri starši, iz drugih selekcij, 
so si drese kupili sami, je še povedal. Izpostavil je klubski koledar, kjer ima vsaka selekcija 
drugačno barvo dresov. Kakšna zdrava pamet bi včasih prišla prav, je dejal.  
 
G. Korbar je dejal, da iz razprave g. Kaplana lahko razberemo, da se sredstva ne porabljajo 
racionalno, kar je lahko problem. Upa, da se klub zaveda odgovornosti, ki jo ima do Občine. 
 
Župan je odgovoril, da so sredstva namenska in Občina bo preverjala kako so bila porabljena.  
 
Ga. Smuk je pojasnila, da je samo v Trebnjem ženska selekcija, od U8 dalje. Dekleta tekmujejo 
v prvi slovenski ligi. V letošnjem letu ima klub člansko ekipo in predvideva, da so ti dresi za 
njih.  
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G. Kastigar je izrazil podporo klubu, saj se trudijo z mladino, kar je potrebno podpreti. Tudi 
sponzorja je potrebno pohvaliti, ker je vložil sredstva v klub, graje ne zasluži, starši pa tudi 
težko vse poravnavajo.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

1. Dodatna sredstva pod postavko 18082 – Sofinanciranje društev, ki delujejo v 
javnem interesu – področje športa, v višini 6.000,00 EUR se namenijo za 
sofinanciranje izvajanja letnega programa Nogometnega kluba Trebnje, in sicer 
za nakup dresov in opreme za nove ženske selekcije in eno moško selekcijo.  
 

2. Z Nogometnim klubom Trebnje se sklene aneks k pogodbi o sofinanciranju.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v 
občini Trebnje v letu 2018 

 
Ga. Tahan, pravnica je pojasnila, da je predlog vsebinsko pripravljen na enak način kot je bil 
v letu 2014. V Zakonu o volilni in referendumski kampanji so določeni maksimalni zneski in v 
okviru teh zneskov je tudi vsebina tega sklepa. Opozorila je na črtanje 7. člena, ki govori o 
veljavnosti tega sklepa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 
v Občini Trebnje v letu 2018.  
 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Glasilu 
občanov«, za predstavitev kandidatov ter njihovih programov za lokalne volitve v 
občini Trebnje v letu 2018 
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Uvodno obrazložitev sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Glasilu 
občanov«, za predstavitev kandidatov ter njihovih programov za lokalne volitve v občini 
Trebnje v letu 2018 je podala ga. Tahan, pravnica in povedala, da je sklep pripravljen na enak 
način kot pred štirimi leti.  
Opozorila je, da se črta 5. točka Sklepa, ki govori o veljavnosti sklepa.   
 
Ga. Povhe, predsednika Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija predlagala črtanje teh točk, kar je upoštevano in predlaga Občinskemu svetu 
sprejem le teh.  
 
V razpravi je g. Korbar predlagal, da se v času volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2018 
brezplačni prostor za predstavitev poveča na ½ strani, nekatere občine imajo tudi celo stran.  
 
G. Kaplan je izpostavil manjko prostora v Glasilu. Zanimalo ga je ali bo možno naročiti še 
kakšno dodatno objavo proti plačilu.  
 
Župan je odgovoril, da imajo stranke omejen prostor, na razpolago so komercialni mediji, ki 
izhajajo na področju občine. 
 
Ga. Tahan je izpostavila četrti odstavek, 2. točke, kjer je navedeno, da so dodatne objave za 
plačilo možne v skladu s 3. členom Odloka o izdajanju občinskega glasila« Glasilo občanov«, 
in sicer v največjem skupnem obsegu dveh strani.  
 
Župan je pojasnil, da se je pri spremembi Odloka o Glasilu glede oglaševanja popravljal v 
smislu oglaševanja naših lokalnih gospodarstvenikov, obrtnikov, nihče ni mislil na politični 
marketing.  
 
G. Candellari je podal pojasnilo, da imajo po Odloku vse stranke možnost brezplačnega 
oglaševanja, v določenem obsegu, sedaj pa se sprejema izjema, za čas volilne kampanje. Ta 
čas se bo prostor povečal na ½ strani za kandidate za župana in liste, in to je izjema.  
Ta dodatni prostor je možen v času volilne kampanje, ki je seveda omejena. Občinska sredstva 
se v času volilne kampanje nameni za promocijo političnih strank, ½ strani.  
 
Po kratki razprave je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se predlog Sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Glasilu 
občanov« za lokalne volitve v Občini Trebnje v letu 2018, s predlagano spremembo v 
prvem odstavku 2. točke, kjer se v besedilu črta ¼ strani in se nadomesti z ½ strani.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
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K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uskladitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 

 
Uvodno obrazložitev predloga uskladitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 
2018 je podala ga. Zadnik, pravnica in pojasnila razloge za uskladitev: 
- Na proračunski postavki 16030 Nakup stavbnih zemljišč na kontu 42060001 se je izvedla 
prerazporeditev med NRP-ji zaradi zagotavljanja sredstev za izvedbo nakupa zemljišča z 
objektom v neposredni bližini gradnje novega vrtca v Šentlovrencu - parcele 552/4 k.o. 1405 
Mali Videm v izmeri 1010 m2. Z lastnikom zemljišča je bil sklenjen dogovor o odkupu zemljišča 
in obstoječega objekta za kupnino v višini 30.000,00 EUR. Z odkupom zemljišča z objekti se 
bodo zagotovili dodatni prostori za potrebe vrtca v Šentlovrencu in prav tako se bo lahko uredil 
del brežine v sklopu protipoplavnih ukrepov. 
V sprejetem proračunu na NRP OB130-16-0002 Izgradnja štiri oddelčnega vrtca v 
Šentlovrencu sredstva za odkupe zemljišč niso bila predvidena. Opravila se je prerazporeditev 
v višini 30.000,00 EUR, ki bo omogočila izvedbo pravnega posla. 
S tako prerazporeditvijo se še vedno ohranja zadosten obseg sredstev za izvedbo odkupa v 
sklopu NRP OB130-18-0008 Ureditev rekreacijskih površin. 
- Na proračunski postavki 16030 Nakup stavbnih zemljišč na kontu 4208 9907 se je izvedla 
prerazporeditev med NRP-ji zaradi zagotavljanja sredstev za izvedbo nakupa zemljišča v 
neposredni bližini križišča v Starem trgu - parcele 196/3 k.o. 1422 Trebnje v izmeri 218 m2. Z 
lastnikom zemljišča je bil sklenjen dogovor o odkupu zemljišča za kupnino v višini 10.900,00 
EUR + Davek na promet nepremičnin v višini 2%, kar znaša 218,00 EUR. 
Parcela 196/3 k.o. Trebnje bo namenjena za ureditev javne infrastrukture - javne poti JP 
927076. 
V sprejetem proračunu na NRP OB130-17-0023 Ureditev krožnega križišča na Starem trgu 
sredstva za odkupe zemljišč niso bila predvidena. Opravila se je prerazporeditev v višini 
11.118,00 EUR (kupnina v višini 10.900,00 EUR in davek v višini 218,00 EUR), ki bo omogočila 
izvedbo pravnega posla. 
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagane sklepe sprejel in predlaga Občinskemu svetu potrditev.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2018, ki je bil sprejet 
na 28. redni seji OS dne 21. 2. 2018, usklajen na 29. redni seji OS dne 11. 4. 2018 in 
usklajen zaradi prerazporeditve na 4. izredni seji OS dne 25. 7. 2018, se uskladi: 

- s Sklepom o prerazporeditvi pravic porabe, ki ga je sprejel župan dne 28. 8. 
2018 pod  št. 410-248/2016-255, 

- s Sklepom o prerazporeditvi pravic porabe ki ga je sprejel župan dne 10. 9. 
2018 pod  št. 410-248/2016-269 in 

- s Sklepom o prerazporeditvi pravic porabe ki ga je sprejel župan dne 10. 9. 
2018 pod  št. 410-248/2016-270. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
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K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje za ustanovitev (odprtje) nove lekarne javnega zavoda Dolenjske lekarne 
Novo mesto p. o. v mestu Trebnje  

 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je javni 
zavod Dolenjske lekarne Novo mesto na Občino Trebnje kot ustanoviteljico (in na ostale 
ustanoviteljice) naslovil vlogo za podajo soglasja k ustanovitvi nove lekarne v mestu Trebnje. 
Pristojnost ustanovitelja za podajo soglasja k ustanovitvi nove lekarne izhaja iz drugega 
odstavka 8. člena Statuta Javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto, ki določa, da o 
spremembah lokacije izvajanja lekarniške dejavnosti odloča svet zavoda na predlog direktorja 
in v soglasju z ustanovitelji in strokovnim svetom zavoda. Prav tako je potrebno upoštevati 
določbo 20. člena Zakona o zavodih, po kateri lahko javni zavod spremeni ali razširi dejavnost 
le s soglasjem ustanovitelja, prav tako pa lahko v okviru svoje dejavnosti ustanovi drug zavod 
ali podjetje le s soglasjem ustanovitelja. Tudi glede na stališče Ministrstva za zdravje (št. 1600-
39/2013 z dne 29. 1. 2014) je potrebno za ustanovitev nove lekarne pridobiti soglasje 
ustanovitelja oz. ustanoviteljev, če je le-teh več. 
Predlaga se, da Občinski svet poda soglasje k ustanovitvi nove lekarne javnega zavoda 
Dolenjske lekarne Novo mesto v mestu Trebnje. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval, razprava je bila pestra, na koncu sta bila sprejeta 
sklepa, da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da poda soglasje k ustanovitvi (odprtju) nove 
lekarne javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto p.o. v mestu Trebnje in dodatni sklep, 
da se Občinski svet pridruži kritiki Odbora k obstoječi cenovni politiki Dolenjskih lekarn, ter da 
odprtje dodatne enote Dolenjskih lekarn v Trebnjem, ne povzroči zapiranje manjših enot v 
mirnski dolini. 
 
Župan je pojasnil, da ima Občina Trebnje skoraj 13.000 prebivalcev in glede na veljavno 
zakonodajo pripadajo dve lekarni in Dolenjske lekarne so naš javni zavod.  
Občina Trebnje je od Lekarniške zbornice Slovenije na podlagi 28. člena ZLD-1 prejela mnenje 
za ustanovitev nove lekarne, iz katerega izhaja, da je ustanovitev lekarne javnega lekarniškega 
zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto v mestu Trebnje v skladu z določili ZLD-1, ki urejajo 
ustanovitev nove lekarne javnega lekarniškega zavoda. 
Glede cenovne politike je predlagal, da Občina ne more iti pavšalno, predlagal je, da na 
ustrezen način analiziramo cene, ki jih imajo in jih na to opozorimo. Lekarna, ki je že v 
Trebnjem pri Zdravstvenem domu, bo glavna, druga pa se bolj posveti zadevam, ki jih ima npr. 
Sanolabor, specializirane zadeve, ponudba bo razširjena, večja bo dostopnost galenskih 
proizvodov. Predlagal je, da Občina na predstavnika lokalne skupnosti, ki je imenovan s strani 
Občine prenese in se ga seznani, da pregledajo cenovno politiko, primerjajo konkurenčne 
lekarn in tam kjer niso konkurenčni, da le to dosežejo.  
 
Ga. Smuk je poudarila, da so Dolenjske lekarne javni zavod, katerega soustanovitelj je Občina 
Trebnje in zato se pričakuje, da deluje v javnem interesu. Z lekarno v Trebnjem smo vsi 
zadovoljni, nad njenimi uslugami nimamo pripomb, moti le poslovna politika. Zdravila, ki so 
samoplačniška so dražja (aspirin, galenski izdelki) kot v privatnih lekarnah, dražja kot v 
Sanolaborju in v DM trgovini. Zavedamo se, da želijo Dolenjske lekarne investirati v naš prostor 
in bilo bi neumno, da bi se tej investiciji odrekli. Ni pravično, da naši občani plačujejo več kot 
bi plačevali v zasebni lekarni, ki je ustvarjena za to, da ustvarja dobiček. Če bo nova lekarna 
delala z enako cenovno politiko, ne bodo enako dostopne stvari našim občanom, je povedala.   
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G. Candellari je dejal, da drugi sklep ne spada v kontekst, cenovna politika lekarne se lahko 
odpre v drugem kontekstu, s čemer se strinja. Lekarno postavljati vzporedno z trgovino, npr. 
DM ni mogoče, zaradi drugih produktov, ki jih osnovna dejavnost lekarne izvaja, npr. 
izobrazbena struktura. Občina Trebnje ima v Svetu Dolenjskih lekarn predstavnico, ki se jo 
pozove, da na seji Sveta zavoda odpre to razpravo. Strinja se s tem, da se odpre nova lekarna, 
že zaradi dostopnosti lekarne, ki je tu omejena. Dolgoročno je ideja, da se center Trebnjega 
zapre za promet, dobro bi bilo, da dobimo lekarniški prostor, ki bo občanom dostopen.  
 
Župan se je strinjal, da se predlagani drugi sklep naslovi na predstavnico Občine v Svetu 
zavoda in vodstvo, z željo po obrazložitvi cenovne politike.  
 
Ga. Smuk je vztrajala, da drugi sklep spada k tej temi, v Trebnjem bomo dobili drugo lekarno, 
ki bo prav tako izpostava Dolenjskih lekarn in pravkar ugotavljamo, da je to za uporabnike 
draga zadeva, zato je smiselno, da se hkrati sprejme predlagani dodatni sklep.  
Po Zakonu o lekarniški dejavnosti sta na območju občine Trebnje le dve lekarni, kar pomeni, 
da bomo prisiljeni kupovati in plačevati po teh cenah. Kot solastniki in soustanovitelji lahko 
opozorimo lekarne, da če bodo gradili oz. odpirali novo lekarno v Trebnjem, da bodo vsaj 
konkurenčni drugim, je poudarila.  
 
G. Zajc je tudi ponovil, da se bo z odprtjem še ene lekarne v Trebnjem, zaprl prostor za druge, 
konkurenčne lekarne. V Novem mestu je npr. Lekarna Novak, ki ima cene analgetikov približno 
20 % ceneje. Drugi sklep ne vpliva na Dolenjske lekarne, pristojnost Občine pa je, da opozori 
predstavnico Občine v Svetu zavoda, da pri naslednjem sklicu seje Sveta zavoda opozori na 
to problematiko. Povedal je še, da bodo Dolenjske lekarne prenavljale tudi lekarno na Mirni in 
v Mokronogu, dolgoročno pa bi lahko to privedlo, da bodo ti občani prisiljeni hoditi v našo 
občino.  
 
Župan je pojasnil, da je lekarniška dejavnost urejena v zakonodaji in je zaščitena in želimo, da 
je čim bolj v javnem sektorju in s tem omogočimo kvalitetne storitve farmacevtov na tem 
področju. Glede lekarn v Mokronogu in na Mirni je povedal, da nista ogroženi, po zakonodaji 
mora biti druga lekarna oddaljena več kot 600 m, zato se jo namerava postaviti na drugi del 
Trebnjega, tam bo pobrala tudi del Sevnice. Dejal je, da se ne namerava vpletati v odnos z 
Mirno in Mokronogom, zato ta sklep, ki se njih tiče, ne bo dal na glasovanje.  
 
G. Kaplan je povedal, da je bilo jasno opozorjeno na možnost ustvarjanja monopola kar je 
ključno. Občini Trebnje pripadajo dve lekarni, ko postaviš drugo, nihče od konkurence ne more 
zraven. Potrebna je kritična presoja in mora biti prisotna, kajti drži, da je lekarniška dejavnost 
uokvirjena in specifična, je poudaril.  
 
G. Korbar je spomnil na razpravo o javnem in zasebnem fizioterapevtu, kjer je bilo stališče 
nekaterih zelo drugačno. Tudi ekskluziva javnih služb je lahko tudi problematična, je dejal.   
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje k ustanovitvi (odprtju) nove lekarne 
javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto p.o. v mestu Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 11 
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PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet.  
 

Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal še naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje izraža kritiko k obstoječi cenovni politiki Dolenjskih 
lekarn ter zahteva ustrezna pojasnila oz. korekcijo. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu razpolaganja za 
parceli št. 631/3 in 631/4, obe  k.o. Roje 

b) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Knežja vas-naselje Luža 
c) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra, odločanje o pravnem poslu razpolaganja za 

parceli št. 1149/8 in 1148/5 in odločanje o pridobitvi statusa gjd za parcelo 56/6, vse  k.o. 
Ševnica 

d) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Štefan-Rožni vrh 
e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Mali Videm in k.o. Dolga Njiva 
f) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Čatež-naselje Sejenice 
g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo 2865/2 k.o. Knežja vas 
h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 1324/10, k.o. 1424 

Štefan 
i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 384/89 k.o. 1433 Sela 

pri Šumberku 
j) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 609/4 in 609/5 k.o. 

Češnjevek 

 
Uvodno obrazložitev premoženjsko pravnih zadev je podala ga. Zadnik, pravnica.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor gradivo 
obravnaval in predlaga Občinskemu svetu potrditev le teh.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Status javnega dobra za parceli št. 631/3 in 631/4, obe k.o. 1407 Roje, se ukine. 
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  

II. Občina Trebnje izvede za parceli 631/3 in 631/4, obe k.o. 1407 Roje, postopek 
razpolaganja z metodo neposredne pogodbe.  

III. Status javnega dobra za parc. št. 2856/9, 2797/14, 2795/10 in 2795/9, vse k.o. 1430 
Knežja vas, se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini.  
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IV. Občina Trebnje sklene neposredno pogodbo o menjavi parcel št.  2856/9, 2856/9, 
2797/14, 2795/10 in 2795/9, vse k.o. 1430 Knežja vas, za parcele št. 1333/2, 1337/7, 
1337/9, 1337/12 in 1337/14, vse  k.o. 1430 Knežja vas. 

V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 
1333/2, 1337/7, 1337/9, 1337/12 in 1337/14, vse  k.o. 1430 Knežja vas. Sklep o 
pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 

VI. Status javnega dobra za parceli št. 1149/8 in 1148/5, obe  k.o. 1408 Ševnica, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme.  

VII. Občina Trebnje izvede za parceli št.  1149/8 in 1148/5, obe  k.o. 1408 Ševnica, 
postopek razpolaganja z metodo neposredne pogodbe.  

VIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobi parcela št. 56/6 
k.o. Ševnica. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

IX. Status javnega dobra za parc. št. 1262/3 in 1264/21, obe v k.o. 1424 Štefan, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme.  

X. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo: parc. št. 
143/9, 143/6, 143/7, 170/2, vse k.o. 1424 Štefan. Sklep o pridobitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in 
vsebini. 

XI. Status javnega dobra za parceli št. 1062/5 in 1067/3, obe k.o. 1405 Mali Videm, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in 
vsebini. 

XII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 
1057/7 in 1048/4, obe k.o. 1405 Mali Videm, ter  329/2 in  329/3, obe  k.o. 1404 Dolga 
Njiva. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se 
sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

XIII. Status javnega dobra za parc. št. 1964/34, k.o. 1403 Čatež, se ukine. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

XIV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobi parc. št. 1283/6 
in 1283/8, k.o. 1403 Čatež. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

XV. Status javnega dobra za parcelo št. 2865/2 k.o. 1430 Knežja vas (del parcele 2865 
k.o. Knežja vas) se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme.  
 

XVI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobi zemljišče, parc. 
št. 1324/10, k.o. 1424 Štefan. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega 
pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
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XVII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče, 

parc. št. 384/89 k.o. 1433 Sela pri Šumberku. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

XVIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče, 
609/4 in 609/5, obe k.o. Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2018 

 
Uvodno obrazložitev Poročila o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 
2018 je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je bila realizacija proračuna v 
prvem polletju na prihodkovni strani v višini 5,2 mio EUR oziroma 38,8 odstotkov in na 
odhodkovni strani 4,5 mio EUR oziroma 26,6 odstotkov. V primerjavi s preteklimi leti je 
realizacija poračuna na enaki ravni že vsaj zadnjih 10 let. Do zaključka leta se načrtuje 
realizacije v višini okoli 80 odstotkov, podobno kot pretekla leta. 
 
Povedal je, da je Občina redno poravnavala vse svoje obveznosti in tudi odplačevala kredite, 
ki smo jih v prvem polletju poplačali v višini 280.000 EUR. Z rednimi odplačili kreditov se je 
zadolženost na prebivalca trenutno že znižala na okoli 300 EUR na prebivalca. V letošnjem 
letu Občina ne načrtuje zadolževanja pri bankah, razen koriščenja povratnih sredstev 
ministrstev. 
V prvem polletju so bile realizirane naslednje investicije: sredinski otok v krožnem križišču pri 
Mercator centru Trebnje v višini dobrih 22.000 EUR, projektna dokumentacija za zahodno 
cestno navezavo pri Zidanem mostu v višini dobrih 34.000 EUR, zbiralnica odpadkov pri CIK-
u v višini 39.700 EUR, kanalizacija Račje selo–Blato v višini okoli 100.000 EUR, vzdrževanje 
vodovodnega sistema in vodohranov v višini okoli 70.000 EUR in projektna dokumentacija za 
Kulturni center Trebnje v višini dobrih 148.000 EUR. 
 
Tekoči transferi so bili v prvem polletju od načrtovanih 5,2 mio EUR, realizirani v višini 2,36 
mio EUR oziroma 45,2 odstotkov. Tekoči odhodki pa od načrtovanih 3,4 mio EUR realizirani v 
višini 1,4 mio EUR oziroma 41,6 odstotkov. 
Drugi projekti in investicije, ki so trenutno že zaključene ali se zaključujejo v teh dneh, so: 
obnova sanitarij na Policijski postaji Trebnje ~ 32.000 EUR, preplastitve lokalnih cest ~ 76.000 
EUR, rekonstrukcija lokalne ceste Trebnje–Račje selo (II. faza) ~ 360.000 EUR, krožno 
križišče pri KZ Trebnje ~ 400.000 EUR, kanalizacija in pločnik na Jurčičevi ulici ~ 150.000 
EUR, kanalizacija Račje selo–Blato ~ 500.000 EUR, vzdrževanje vodovodnega sistema in 
vodohranov ~ 100.000 EUR. 
Investicije in projekti, ki so v postopkih javnih naročil in jih bo Občina v letošnjem letu še izvedla 
ali z izvedbo pričela, so naslednje: Vrtec v Šentlovrencu ~ 1.232.000 EUR, izvajalec za objekt 
in zunanjo ureditev je izbran, v teh dneh bo podpis pogodb in uvedba v delo. Na zahtevo 
ponudnika iz tujine smo morali dvakrat podaljševati postopek javnega naročila. Športni park 



16 
 

Trebnje (igrišča) ~ 220.000 EUR, dvakrat smo morali izvesti javno naročilo, da smo dobili 
izvajalca, v kratkem bo podpis pogodbe. Za izgradnjo mrliške vežice Sela pri Šumberku je v 
teku že tretji javni razpis, ki se zaključuje v naslednjem tednu, na dveh razpisih nismo mogli 
izbrati izvajalca, enkrat ni bilo prejete nobene ponudbe, spet drugič je bila ponudba veliko višja 
kot so planirana sredstva v proračunu. Za izvedbo gozdne ceste na Veliki Loki (~ 122.000 
EUR) je izbran izvajalec, pogodba podpisana, pričetek del bo nekaj dneh. Pri projektu igrišča 
in parkirišča v Dobrniču je bilo izvedeno parkirišče ~ 37.900 EUR in dva javna razpisa za izbor 
izvajalca za igrišče, oba neuspešna, ker so bile vse prejete ponudbe več kot 30 % višje od 
zagotovljenih sredstev. Za obnovo šolskega športnega igrišča pri OŠ Veliki Gaber (~ 134.000 
EUR) smo izvedli že dva javna razpisa neuspešno, trenutno teče tretji postopek za izbor 
izvajalca. 
Pri izvedbi investicij se Občina v letošnjem letu srečuje s težavami pri javnih razpisih za izbor 
izvajalcev, in sicer da izvajalci sploh izkažejo zanimanje in podajo ponudbe, ki pa potem 
pogosto presegajo razpoložljiva sredstva.  
V letošnjem letu so se premaknili tudi državni mlini in na ravni regije je bil podpisan dogovor 
za evropska kohezijska sredstva. Občina Trebnje je na regiji pridobila štiri projekte, in sicer 
Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Krke – Občina Trebnje v višini 4.0 mio EUR, pri 
katerem bomo pridobili dobrih 2.0 mio EUR sofinanciranja iz kohezijskih sredstev, industrijska 
cona – II. faza, vrednost projekta cca 1.0 mio EUR in pridobljenih dobrih 550.000 EUR 
kohezijskih sredstev, za ta projekt imamo tudi že gradbeno dovoljenje in ga bomo lahko pričeli 
v letu 2019 ter kolesarski povezavi Trebnje–Mirna Peč–Novo mesto in Trebnje–Mirna–
Mokronog, kjer je projektna dokumentacije že naročena. 
V teku so tudi projekti, ki jih je Občina pridobila iz EU razpisov, to so projekt Aquares 
(sofinanciranje ~ 130.000 EUR), BA-ČI (sofinanciranje ~ 40.000 EUR), FATE (sofinanciranje 
~ 60.000 EUR) in SPACE (sofinanciranje ~ 15.000 EUR). 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji  
SKLEP:  
Na podlagi prvega odstavka 63. člena Zakona o javnih financah se je Občinski svet 
seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Investicijskega programa (IP) za »Industrijsko cono Trebnje – 2. faza 

 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, g. 
Zakrajšek in povedal, da je IC Trebnje razdeljena na štiri ureditvene enote namenjene 
poslovnim objektom, na javno cestno omrežje in območje, namenjeno izgradnji druge 
infrastrukture. Poleg gradnje novih objektov je predvidena tudi ureditev zelenih in prometnih 
površin ter priključevanje na obstoječo prometno in komunalno – energetsko infrastrukturo. 
Prva ureditvena enota P1 je že komunalno opremljena, medtem ko v ostalih ureditvenih enotah 
(P2, P2 in P4) še ni ustrezne komunalne opreme, ki bi omogočala pozidavo, kot jo predvideva 
prostorski akt. Občina Trebnje namerava komunalno opremiti in v operativno stanje vzpostaviti 
ureditvene enote P2, P3 in P4 v IC Trebnje. 
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Občina Trebnje bo z obravnavano investicijo zaprosila za 541.072,00 EUR oziroma 63,56 % 
upravičenih stroškov, saj bo preostanek svoje predvidene kvote namenila še za druge projekte 
(ureditev kanalizacije v aglomeraciji Trebnje in izgradnjo kolesarskih stez). 
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor predlog 
obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem le-tega.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:   
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Investicijski program (IP) za »Industrijsko cono 
Trebnje – 2. faza«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: CIK Trebnje - dvigalo  

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: CIK Trebnje - 
dvigalo je podal vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, g. Zaplotnik in povedal,  
da je Center za izobraževanje in kulturo Trebnje medobčinski javni zavod za opravljanje 
izobraževalne in kulturne dejavnosti, ki s svojo dejavnostjo zadovoljuje potrebe po 
izobraževalni in kulturni dejavnosti na območju občin Trebnje, Mokronog-Trebelno, Mirna in 
Šentrupert. Dejavnost dopolnjujejo tudi s svetovalno in drugimi dejavnostmi, ki sodijo v 
podporo in pomoč odraslim pri učenju.  
Objekt, v katerem deluje CIK, sestavljajo 4 etaže, programi CIK-a pa se izvajajo v 1. in 2. 
nadstropju. Letno je v programe CIK Trebnje vključenih več kot 3500 udeležencev. 
Najpomembnejši razlog za izvedbo investicije je tako zagotoviti dostopnost vseh prostorov v 
objektu vsem uporabnikom. Na ta način bo bistveno izboljšana funkcionalnost objekta ter 
izboljšani pogoji za delovanje subjektov v njem, predvsem tistih v višjih nadstropjih. 
Skupna vrednost investicije znaša 97.066,00 EUR z DDV in jo bo v celoti pokrila Občina 
Trebnje. Dvigalo seveda ne generira nobenih prihodkov in je kot tako na voljo za uporabo 
vsem. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je povedala, 
da Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  
 
V razpravi je g. Zajc izpostavil potencialni prostor za mladino, saj naj bi se potencialno izvršila 
nadgradnja CIK-a. Zanimalo ga je kaj bi pomenilo, da se dvigalo postavi pri vhodu, pri 
potencialni nadgraditvi CIK-a za potrebe lokacije mladinske dejavnosti. Podal je še informacijo, 
da statika govori, da je možna nadgradnja tega objekta (del nad telovadnico).  
 
Župan je predlagal, da se najde rešitev, da se to poveže, projekte pa bi bilo potrebno uskladiti 
in približati, da bi eno dvigalo služilo vsem. Obravnava se ideja, ki jo je potrebno pregledati in 
v skladu s tem načrtom se bo naredila novelacija DIIP-a, če bo potrebno.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Dokument identifikacije investicijskega projekta 
za projekt CIK Trebnje – dvigalo. 
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Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Novelacije št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Večnamensko igrišče z umetno travnato površino – Cviblje« 

 
Kratko obrazložitev predloga Novelacije št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) »Večnamensko igrišče z umetno travnato površino – Cviblje« je podal g. Zaplotnik, vodja 
oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti in povedal, da je Občina novembra 2016 
pripravila DIIP za »Večnamensko igrišče z umetno travnato površino – Cviblje«, ki ga je na seji 
novembra 2016 občinski svet tudi potrdil. V letu 2017 se investicija ni izvedla, zaradi potrebe 
po izdelavi geomehanskega poročila, ker je bilo izvedeno v letošnjem letu. Pri izdelavi 
geomehanskega poročila o stanju na obravnavanem območju je ugotovljeno, da so za 
ugotovitev stanja in ustreznosti tal za namen izvedbe predmetne investicije potrebne 
obsežnejše dodatne, časovno in finančno zahtevne raziskave. Iz geomehanskega poročila 
izhaja zaključno  mnenje, da je izgradnja športnega igrišča z umetno travo na obravnavanem 
platoju lahko problematična z vidika stabilnosti nasipa in velikosti posedkov v vertikalni smeri. 
Pri tem je ocenjeno, da se lahko v času koriščenja športnega igrišča pojavijo poškodbe, ki 
bodo onemogočile njegovo uporabo. 
V prihodnje je možno, da se glede na ugotovitve geomehanske raziskave: 
- opravijo potrebne dodatne časovno in finančno zahtevne raziskave ali, 
- načrtovano večnamensko igrišče z umetno travnato površno postavi na primernejšo lokacijo 
(bolj severno od predhodno načrtovane lokacije), kjer ni nevarnosti za bočno lezenje. 
Kljub premiku začetka del iz leta 2017 v leto 2018 je Občina s Fundacijo za šport, ki sofinancira 
izgradnjo objekta v treh letnih obrokih od 2017 - 2019, sklenila aneks o koriščenju sredstev za 
leto 2017 v letu 2018. 
Skupna vrednost investicije v skladu z novelacijo št. 1 DIIP znaša 340.495,76 EUR z DDV. 
Delež financiranja fundacije znaša 10,2% oziroma 34,699,00 EUR z DDV, delež financiranja 
Občine pa je 89,8% oziroma 305.796,76 EUR. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  
 
V razpravi je g. Zajc povprašal glede igrišča, ki se sprosti, ali se ga bo namenilo za gradnjo 
kakšnega drugega objekta ali drugo namembnost, npr. pump track.  
 
Župan je odgovoril, da se bo prostor namenil tistim dejavnostim, ki bodo usklajene z 
Nogometnim klubom, v prostorskih planih je tu zemljišče namenjeno za rekreacijo, oz. vse kar 
sodi zraven.  
 
G. Kepa je povprašal koliko je tu zemljišča, ali je mogoče urediti prostor za balinišče.   
Župan je odgovoril, da so balinisti dobili prostor na parkirišču, kjer tudi že trenirajo, skupaj z 
nogometaši uporabljajo prostor. Občina namerava preseliti to kar je bilo načrtovano za pošto, 
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da se prestavi na novo lokacijo, ki je blizu. Razmah petanke je izjemen, med starejšimi je 
izjemno popularen šport, zato je potrebno zadevo podpreti.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet potrjuje novelacijo št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za projekt »Večnamensko igrišče z umetno travnato površino – Cviblje«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova športnega 
igrišča OŠ Veliki Gaber« 

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova 
športnega igrišča OŠ Veliki Gaber« je podal g. Zaplotnik in navedel, da je Občinski svet 
Trebnje na svoji seji že sprejel sklep, po katerem je pooblastil župana Občine Trebnje, da 
sprejme DIIP za projekt »Obnova športnega igrišča OŠ Veliki Gaber« in na prvi naslednji redni 
seji z njim seznani občinski svet. 
Novelacija je bila potrebna, ker prijava na razpis fundacije za šport ni bila uspešna, je pa zato 
Občina potem načrtovala prijavo projekta na javni razpis za zbiranje predlogov za 
sofinanciranje investicij v obnovo vgradne športne opreme v telovadnicah in športnih dvoranah 
ter obnovo atletskih tekališč v letu 2018 Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport (sklop 
2: sofinanciranje obnov in preplastitev krožnega atletskega tekališča s tartanom), ki je bil 
objavljen 18. 5. 2018 in sredstva v višini 42.909,00 EUR tudi prejela. Sredstva je potrebno 
porabiti v letu 2018, zato je nujna cim prejšnja izvedba in zaključek del. 
V vsebinskem smislu projekt ostaja podoben, medtem ko so v tehničnem in finančnem smislu 
nekatere razlike. Noveliran je bil tudi projekt za izvedbo, v katerem so spremembe v smeri bolj 
dodelanih ukrepov in bolj celostnega pristopa k izvedbi, vse skupaj pa je tudi na novo finančno 
ovrednoteno, pri čemer je v znesku nekaj razlik glede na prejšnje verzije, saj so se cene 
gradbenih storitve zvišale od 20 do 30%. 
Zaradi časovnega razkoraka in tudi zahtev razpisa MIZŠ je na novo postavljen tudi časovni 
načrt, ki predvideva izvedbo v celoti v letu 2018, predvideno pa je tudi sofinanciranje iz tega 
naslova. 
Skupna ocenjena vrednost investicije v skladu z novelacijo št. 2 DIIP znaša 97.109,27 EUR 
brez DDV in 118.473,31 EUR z DDV, kar je šest odstotkov več glede na novelacijo št. 1 iz 
začetka leta 2018. Z razpisa MIZŠ bomo glede na ocenjeno vrednost investicije pokrili 36,2% 
investicije oziroma 42.909,00 EUR z DDV, ostalih 63,8% oziroma 75.564,31 EUR z DDV pa 
bo iz svojih sredstev pokrila Občina Trebnje. 
Sprememba med dokumentoma je tem, da bo igrišče namesto iz tartana narejeno iz asfalta, 
kar je bilo dogovorjeno z Osnovno šolo Veliki Gaber. Vprašanje je tudi še glede golov in košev, 
saj po DIIP-u niso predvideni.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da se je seje Odbora udeležil tudi predsednik Športnega društva Veliki Gaber, g. 
Praznik, na Odbor pa se je obrnil tudi ravnatelj OŠ Veliki Gaber. Vsi se veselijo obnove 
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športnega igrišča, ki je nujno potrebna, saj je edini prostor zbiranja, neprimeren je tudi za 
šolsko uporabo. Predlagajo, da se hkrati z obnovo namestijo novi, varni goli in novi koši in 
reflektorji, da se bodo lahko na igrišču zadržali tudi v večernih urah. Sredstva za reflektorje bo 
zagotovila krajevna skupnost Veliki Gaber in hkrati s projektom realizirala.  
Dejala je, da so zaskrbljeni glede hitrosti izvedbe projekta in posledično kvalitete, zato 
apelirajo, da občinska uprava izbere dober nadzor nad izvedbo del.  
Povedala je, da je bil na seji Odbora sprejet sklep o seznanitvi z Dokumentom ter dodatni 
sklep, da se predlaga Občinskemu svetu, da se v proračunu zagotovi sredstva v višini 5.000,00 
EUR za koše, gole in zaščitne mreže za športno igrišče v Velikem Gabru, ter da se investicija 
izvede v času obnove, ki je vključena v DIIP.  
 
Župan se je strinjal s predlaganim in predlagal, da se ga pooblasti, za prerazporeditev znotraj 
proračuna, v okviru pravic Občinskega sveta. Ker ni bilo podatka o točnih sredstvih, koliko 
bodo stali goli, koši in nova mreža, je Občinski svet soglašal, da se v sklep ne navede višine 
sredstev.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e: 

1. Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
»Obnovo športnega igrišča OŠ Veliki Gaber«.  

2. V proračunu se zagotovi sredstva za koše, gole in zaščitne mreže za športno 
igrišče v Velikem Gabru. Investicija se izvede v času obnove, ki je vključena v 
DIIP za »Obnovo športnega igrišča OŠ Veliki Gaber«. 

3. Občinski svet pooblašča župana Občine Trebnje Alojzija Kastelica, da opravi  
prerazporeditev potrebnih sredstev, v okviru pravic Občinskega sveta Trebnje, 
glede prerazporeditve.  

 
 

  
Podatk i  o  g lasovanju: 

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 
   

  Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Izgradnja 
garažne hiše pri novem kulturnem domu Trebnje in Investicijskim programom (IP) 
Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem domu Trebnje 

 
Kratko obrazložitev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Izgradnja garažne 
hiše pri novem kulturnem domu Trebnje in Investicijskega programa (IP) Izgradnja garažne 
hiše pri novem kulturnem domu Trebnje je podal vodja oddelka za okolje, prostor in 
infrastrukturo, g. Zakrajšek in povedal, da je glede na podatke iz DIIP Nov kulturni dom Trebnje 
bila vrednost celovitega projekta 10.389.218,73 EUR v tekočih cenah, od tega pa vrednost 
izgradnje parkirne hiše 1.959.644,80 EUR.  
Po ugotovitvah MZI sta tako manjkala IP in PIZ. Po navedbah MZI je bilo mogoče obstoječi 
DIIP novelirati tudi na način, da se je investicija v izgradnjo garažne hiše v celoti ločila od 
investicije novega kulturnega doma, kar pomeni, da je bila glede na vrednost projekta potrebna 
le še priprava ustreznega Investicijskega programa. Hkrati je bilo potrebno vrednost v DIIP-u 
(in IP) uskladiti z obstoječo projektno dokumentacijo PZI.  
Skupna vrednost investicije »Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem domu« v skladu z 
obstoječo projektno dokumentacijo PZI je tako znašala 1.906.041,41 EUR Z DDV. 
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S pričujočim gradivom se Občinski svet seznanja s potrjeno novelacijo Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem domu 
Trebnje, in potrjenim Investicijskim projektom (IP) Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem 
domu Trebnje.  
 
Župan je še dodal, da Občina na tem razpisu ni uspela, za gradnjo garažne hiše. Vendar si je 
Občina glede na pogovore na Ministrstvu za infrastrukturo odprla vrata za rezervni scenarij.  
V naslednjem tednu so pogovori na Ministrstvu, da bi Dokument spremenili, zadevo povečali. 
Obljubili so pomoč pri projektu in v naslednjem letu lahko pridemo zraven, je še dejal.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagani sklep sprejel.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem domu 
Trebnje in Investicijskim projektom (IP) Izgradnja garažne hiše pri novem kulturnem 
domu Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Sklepi za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve  

 
Kratko obrazložitev je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je Občina v treh 
primerih izplačala sredstva iz rezervnega sklada. Opozoril je, da se glede na zadnja opozorila, 
ki so bila, še vedno zgodi, da občani stanovanjskih hiš oz. stanovanj nimajo zavarovanih.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil s sklepi za izplačilo sredstev iz proračunske 
rezerve, in sicer: sklep št. 410-128/2018-5, z dne 17. 7. 2018, sklep št. 410-135/2018-5, z 
dne 17. 7. 2018 in sklepom št. 410-137/2018-5, z dne 18. 7. 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
Pod točko ni bilo razprave.  
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K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 31. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   
- Zapisnik 27. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, z dne 19. 9. 2018, 
- Zapisnik 29. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, z dne 19. 9. 2018, 
- Zapisnik 25. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, z dne 19. 9. 2018, 
- Zapisnik 26. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, z dne 20. 9.   
  2018. 
 

K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Gliha je podal vprašanje glede zaprtja ceste Bič – Veliki Gaber za kamione, saj je tovrstnega 
prometa čedalje več.  
Podal je pobudo, da se na otvoritev krožišča v Trebnjem povabi ministrico Alenko Bratušek.  
 
Župan je odgovoril, da je proti, da se cesta zapre za kamione, ker je tu navezava na avtocesto. 
Če Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ugotovi, da so razlogi za zaprtje take 
narave, da to povzroča veliko nevarnost, ne bo problema. Z go. Bratuškovo se bo poskusilo 
zadevo uskladiti, da se naredi otvoritev.  
 
Ga. Murn je zanimalo kako kaže z igriščem v Dobrniču, ali bo jeseni končan.  
 
Župan je odgovoril, da igrišča jeseni ne bo, najverjetneje bo prihodnje leto. Povedal je, da 
Občina igrišče lahko asfaltira. Občina je bila uspešna pri razpisu za ureditev igrišča v Velikem 
Gabru, kjer so druga sredstva, tudi za Dobrnič se je poskusilo razpisati, vendar nismo bili v 
okviru sredstev, ki jih ima Občina namenjene za ta namen.  
Županu se zdi primerno, da se naredi igrišče z tartanom in če je zato potrebno počakati eno 
leto, se bo počakalo. V Dobrniču je sicer že vse pripravljeno, dati je potrebno propustni beton 
in če želijo asfalt, se lahko tudi asfaltira. Ga. Murn je jasno povedala, da želijo tartan.  
 
G. Dragan je podal vprašanje glede zaprtja ceste v Češnjevku.  
 
Župan je podal odgovor, da je tam na območju 150 m, cesta v triangel, ena stranica se zapre, 
pri drugi se razširi vhod, da bo ena cesta po polju.  
 
G. Dragan je povedal, da je ta cesta še vedno v funkciji, tj. rimska cesta, ves promet se bo 
postavil posamezniku pred vrata, je dejal.  
Župan je povedal, da se lahko opravi štetje prometa, ki ga na tem področju ni tako veliko.   
 
G. Zajc je predlagal, da bi se v prihodnjem mandatu k točki Seznanitev z zapisniki sej odborov 
in komisij, dodalo tudi poročila o polletnem poslovanju javnih zavodov. 
V nadaljevanju se je navezal na cesto Trebnje – Račje selo, ki je dobro urejena, po pločniku 
je čedalje več sprehajalcev, krajani pa opažajo, da se je na tem odseku povečala hitrost. 
Predlagal je, da se na tej lokaciji postavi merilnik hitrosti, oz. se večkrat meri hitrost. Predlog 
se pošlje tudi v obravnavo Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  
 
Ga. Benedičič se je navezala na svetniški odgovor glede vodovoda Malega Vidma, ki se ga bo 
priključilo iz vodovodnega sistema Čatež. Dejala je, da se spominja časov, ko na Čatežu še ni 
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bilo vode in so vodo pripeljali gasilci. Takrat je bila v gradbenem odboru in ve kako se je 1. 
faza zgradila. Dejala je, da ne bo hudega, če se še kdo priključi na vodovod, vendar bi krajani 
vseeno radi vedeli kakšna je kapaciteta tega vodovoda, ali to zadostuje za njih in za vse ostale, 
ne sme se pozabiti, da se tudi Čatež širi. V letošnjem letu pa se je spraševalo tudi o kvaliteti 
vode, ne ve se iz kakšnih razlogov je prihajalo do slabe kvalitete, zakaj je bilo potrebno 
maksimalno klorirati.  
Vprašanje se posreduje na javno podjetje Komunala Trebnje, in sicer stanje vodovodnega 
sistema Čatež, njihove kapacitete in dolgoročno vzdržnost in kvaliteto glede na širitev Čateža.  
 
Ga. Zupančič je podala vprašanje kaj je Občinska uprava uspela narediti na temo širitve oz. 
gradnje druge osnovne šole.  
 
Župan je odgovoril, da je ideja, da se v Dolenji Nemški vasi naredi po dva oddelka na razred, 
na Občini so tekla pogajanja z g. Oparom, ki na prodajo ni pristal. V delu je cenilno poročilo, ki 
bo kmalu končano, oddati je potrebno ponudbo, nato se bo začel postopek razlastitve, zaradi 
šolskega objekta. Ta možnost nam je omogočena in po tej poti se gre, da se pridobi zemljišče.  
Povedal je, da mu je g. Gabrijelčič predstavil sekretarja na Ministrstvu za šolstvo, predstavil je 
tudi projekt, ki so ga v podjetju Arhitektura peljali glede alternativnih možnosti za izobraževanje 
in alternativnih arhitekturnih rešitev. Sodelavka na tem področju poskuša to zadevo spraviti 
skupaj in če nam uspe izpeljati ta inovativen projekt na tem področju, če se bo država vključila, 
bi to bila idealna rešitev.  
 
Ga. Smuk je poudarila, da je Občinski svet jasno dal navodila kaj je potrebno storiti, sredstva 
v proračunu so zagotovljena, da bo nova osnovna šola postavljena čim prej. 
  
Ga. Zupančič je še povprašala glede sprejetega OPPN na tem področju, ali je pripravljeno 
tako, da je pravna podlaga za razlastitev, ali je dovolj samo zemljišče od g. Opare.  
Povprašala je glede terminskega plana izgradnje in izrazila bojazen, da bo postopek razlastitve 
lahko trajal.  
 
Župan je odgovoril, da je vse pripravljeno tako, da se bo postopek razlastitve lahko opravil, 
zemljišča je cca 1 ha in je po prostorskem planu opredeljeno za šolstvo. Povedal je še, da je 
šola lahko zgrajena do leta 2022. V primeru komplikacij ima Občina alternativno lokacijo v 
neposredni bližini, cca 1 ha veliko zemljišče, opredeljeno v prostorskih aktih, kar pa pomeni 
večjo investicijo. Če začne občina delati na drugi lokaciji, kar predlagajo, proti Štefanu, tam 
lokacije ni.  
 
Ga. Smuk je odgovorila, da je zraven obstoječe šole v Trebnjem zemljišče v lasti občine, ves 
hrib je po prostorskem planu namenjen za šolske dejavnosti.  
 
G. Zajc je dejal, da je potrebno pogledati kje so ljudje, kakšna je starostna struktura, kam ljudje 
migrirajo in če prevladuje stanovanjski del na zahodni strani občine, bi tam bilo bolj ustrezno.  
Opozoril je na aplikacijo Statističnega urada, »Stage«, ki prikaže podatke o številu posamezne 
starostne skupine, kje poteka priseljevanje… 
 
Župan je odgovoril, da je vzhodni priključek najbolj razvijajoč del Trebnjega. Ko se bo 
vzpostavil ta zahodni most, se bo prometni vozel razrešil na zahodnem priključku. Ta trenutek 
tudi ni razpoložljivih površin za nove pozidave, na vzhodnem delu pa teh površin trenutno ne 
manjka. Povedal je še, da je nesreča ta, da smo spremenili šolski sistem iz osemletke na 
devetletko, da je bil narejen nivojski pouk.  
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Nove prostore je potrebno prilagoditi devetletki, imeti moramo ustrezno število manjših 
prostorov, kabinetov, ki omogočajo nivojski pouk, izbirne predmete, ki jih lahko razširimo le 
toliko kot imamo ta trenutek kapacitet.  
 
G. Špec je predlagal, da se enotno pristopi k urejanju krožnih križišč, ne pa da se za vsako 
krožišče ločeno razpravlja, tako na forumih, kot na Občinskem svetu, npr. na vpadnicah je 
nekaj o prepoznavnosti Trebnjega.  
 
Župan je odgovoril, da bo krožišče pri Mercatorju uredilo podjetje Lidl, krožišče pri KZ bo 
uredila Kmetijska zadruga Trebnje, za zunanja krožišča pa je Občina naročila idejne zasnove 
in bo predmet pogovorov v naslednjem proračunskem obdobju.  
Župan je še povedal, da so mnenja ljudi različna, prav je, da je javnost na tem področju 
zaposlena, da ocenjujejo zadeve. 
Povedal je še, da je bila imenovana Komisija, v sestavi: g. Igor Teršar, ga. Maja Kastelic in g. 
Andrej Šeligo, ki bdi nad tem področjem. Dogovorjeno je, da se v novoletnem času postavi 
stilizirana smreka, v vmesnem času pa se bo postavilo kip na podstavek, kar je dogovorjeno z 
Galerijo likovnih samorastnikov Trebnje. Predlagal je, da se v proračunu zagotovi sredstva, da 
se lahko razpiše natečaj za urejanje oz. ustvarjanje, da se naredi nekaj trajnega in ima 
umetniški pristop.  
  
G. Kepa je predlagal, da se pripravi natečaj, da bodo lahko Trebanjci vložili predloge.  
Povprašal je še glede mrliške vežice v Selih pri Šumberku, kjer že tretjič ni bilo izbranega 
izvajalca, kakšna rešitev sledi. Prav tako ga je zanimalo kako je z vrtcem v Šentlovrencu.  
 
Župan je odgovoril, da rešitve ni. V naslednjem proračunu bo najverjetneje potrebno dodati 
sredstva, tudi Občinski svet se bo moral odločiti, ali je racionalno, da za tri umrle na tem 
območju, vežemo toliko sredstev v eno mrliško vežico. 
Glede vrtca Šentlovrenca je podal informacijo, da so izvajalci izbrani, odločitev je, čakamo 
pravnomočnost in podpis pogodbe. Z deli naj bi se začelo že v letošnjem letu.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 18:50 uri.  
 
 
Zapisala:                                                                                 
Andreja Perc, l. r.         Alojzij Kastelic, l. r. 
referent I                 ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


